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Aan ........... : B&W Cranendonck 
Betreft ....... : schriftelijke vragen op grond van artikel 38 Reglement van Orde aangaande de kapver-

gunning voor de platanen in de Cranendoncklaan en Graafschap Hornelaan te Budel. 
Datum ....... : 16 januari 2018 

 
 
Op verzoek van het college van B&W van de gemeente Cranendonck heeft de gemeenteraad op 31 
januari 2017 een besluit genomen omtrent het kappen van de platanen aan de Cranendoncklaan en 
de Graafschap Hornelaan. 
Het volgende stond het college voor ogen: 
 “De gemeente gaat voor de aanplant van de jonge bomen een plan opstellen. Zij zal de bewoners 
betrekken bij de soortkeuze van de nieuwe bomen. Door nu voor jonge aanplant te kiezen, bouwen 
we vanaf 2017 op die plek aan een solide herstel van een robuuste bomenlaan. De gemeente pro-
beert de platanen nog in het voorjaar te kappen en anders halverwege de zomer van 2017. We zul-
len de aanwonenden vooraf informeren over het moment van de rooiwerkzaamheden. Direct na het 
vellen van de bomen voeren we de herstelwerkzaamheden uit aan verhardingen en gazon in open-
baar gebied. In het plantseizoen najaar 2017 gaan we de jonge bomen aanplanten.” 
Inmiddels zijn we een jaar verder.  
Er is ogenschijnlijk niets gebeurd en de situatie is onveranderd. 
 
 
Vragen 
 

1. Er is bezwaar gemaakt tegen het voorstel. Wat was inhoudelijk het bezwaar? 
2. Is het bezwaar gegrond verklaard? Zo ja, welke aangevoerde redenen om tot kap over te 

gaan zijn gerespecteerd door de bezwarencommissie en welke niet? 
3. Leidt de uitspraak van de bezwarencommissie tot een heroverweging? 
4. Wordt er een nieuw besluit genomen? 
5. Is het kappen van de bomen nog steeds de insteek of worden nu ook andere maatregelen 

overwogen? 
 

 
  
De fractie van Cranendonck Actief! 
 
André Oud 
 
 
 
 
 
 
 


